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Č. 63 
 

Z á p i s  
 

ze schůze Rady města Beroun konané dne 25. 1. 2017 v radní místnosti budovy radnice. 
 

 
 

Přítomni:                          Mgr. Kůs Ivan, starosta 
Ing. Mišina Michal, místostarosta  
Ing. Endrlová Šárka  
Mgr. Chlumská Eva  
MUDr. Pěničková Dagmar  
Ing. Randa Vratislav  
Štěpánek Josef 
 
Ing. Chalupecký Jiří, tajemník MěÚ 
Mgr. Fraňová Ildikó, právnička KT 
 

 
Ověřovatel zápisu: Štěpánek Josef 
 
 
Zapisovatelka:   Tučková Hana 
 
 
1) Zahájení 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Schůzi rady města zahájil ve 14:00 hodin a jednání řídil starosta města Mgr. Ivan Kůs. 
V úvodu informoval o termínu konání příští schůze rady města dne 8.2.2017 od 14 hodin 
v zasedací místnosti rady města a následném zasedání zastupitelstva města dne 8.2.2017  
od 16.30 hodin ve velké zasedací místnosti budovy radnice. 
 
 

2) Schválení programu rady města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Navržený program: 
 

1)  Zahájení 

2)  Schválení programu RM 

3)  Informace o plnění usnesení rady města 

 Informace o smogové situaci. 

4)  
Stanovení maximální výše odměny ředitelce  
Domova penzionu pro důchodce Beroun na rok 2017 

5)  
Stanovení maximální výše odměn ředitelům příspěvkových organizací zřizovaných 
městem Beroun, kromě oblasti školství na rok 2017 
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6)  
Změna příplatků za vedení a stanovení maximální výše odměn ředitelům základních  
a mateřských škol, zřizovaných městem Beroun jako příspěvkové organizace  
od 1. 1. 2017 

7)  
Žádost o schválení přijetí věcného daru pro Základní školu,  
Beroun – Závodí, Komenského 249 

8)  
Informace o inspekční činnosti provedené Českou školní inspekcí v Základní škole, 
Beroun – Závodí, Komenského 249 

9)  
Obecně závazná vyhláška, kterou se stanoví školské obvody spádových mateřských 
škol zřízených městem Beroun 

10)  
Obecně závazná vyhláška, kterou se stanoví školské obvody základních škol zřízených 
městem Beroun 

11)  
Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu  
„Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2017“ 

12)  Nakládání s majetkem města 

1.  Prodej pozemků p.č. 2826/13 a p.č. 2826/14 oba  v k.ú. Beroun 

2.  Pověření 

3.  Veřejná doprava pro všechny - Bezpečnostní skříně pro uložení jízdních kol 

13)  Rozpočtové opatření č. 1 

14)  
Ochrana a zajišťování bezpečnosti osobních údajů zpracovávaných v rámci činnosti 
města 

15)  Program zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 8. 2. 2017 

 Smlouva o právu provedení terénních úprav – lokalita Na Podole 

16)  Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace 

17)  Závěr 

 
 
Starosta Mgr. Kůs navrhl rozšířit program jednání rady města o body: 

 Informace o smogové situaci 

 Smlouva o právu provedení terénních úprav – lokalita Na Podole 
Tyto body jsou v programu uvedeny kurzívou. 
Radní s rozšířením navrženého programu o tyto body souhlasili. 
Rozšířený program jednání rady města byl schválen. 
 
Usnesení: č. 23/2017 
Rada města Beroun schvaluje program schůze rady města dne 25. 1. 2017. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
K materiálům radní obdrželi: 

 Dopis od Mgr. Heleny Hubené, doručený dne 12.1.2017. 

 Dopis od pana Miloslava Hubatého, doručený dne 17.1.2017. 

 Dopis od členů a členek smíšeného pěveckého sboru Slavoš, ze dne 17.1.2017. 

 Doplněný rámcový harmonogram projednávání návrhů v zastupitelstvu a radě města 
v 1. pololetí roku 2017. 
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3) Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení RM 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Informaci přednesl starosta Mgr. Kůs. 
 
Nebyly vzneseny žádné dotazy. 
Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města vzala rada města na vědomí. 
 
 
Informace o smogové situaci 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Informace byla vzhledem k aktuální situaci operativně zpracována a zařazena do programu. 
 
Do jednání rady byla k projednání tohoto bodu přizvána RNDr. Ciroková, vedoucí odboru 
životního prostředí. 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs, informoval o vážnosti situace a možných opatřeních. 
RNDr. Ciroková informovala o  

 vyhlášení smogové situace z důvodu překročení prahové hodnoty koncentrace prachu. 

 Vyhlášení regulace – omezení provozu vybraných zdrojů znečišťování ovzduší v rámci 
Středočeského kraje. 

 Naměřených hodnotách a současné situaci. 

 Legislativních možnostech. 
 
Mgr. Kůs požádal o upřesnění, jak probíhá měření, kdo vybírá zdroje znečištění a kdo je omezuje. 
RNDr. Ciroková sdělila, že měřící stanice je umístěná u 2. základní školy Preislerova, měření 
provádí Český hydrometeorologický ústav, který též eviduje a omezuje zdroje znečištění.  
K legislativním možnostem – v době smogové situace se města a obce, které mají zpracovaný 
regulační řád pro své území nebo vyhlášenou nízkoemisní zónu, řídí těmito dokumenty. 
V regulačním řádu a při vyhlášení nízkoemisní zóny dochází k regulaci pouze dopravy a to jedině 
pokud je zřejmé, že omezení provozu vozidel v obci přispěje ke snížení úrovně znečištění.  
Město Beroun nemá zpracovaný regulační řád.    
Mgr. Kůs připomněl, že Beroun byl citován jako oblast s největším postižením s rámci 
Středočeského kraje. Hlavní znečišťovatel Berounské kotliny je tranzitní doprava.  
Zhodnotil, že je potřeba stanovit pravidla pro opatření v období smogové situace.  
Informoval o jednání s městem Králův Dvůr a společností PROBOBUS, z něhož vyplynula shoda  
na opatřeních v regulaci dopravy formou jízdného v hromadné dopravě zdarma a odhadnutých 
nákladech na refundaci společnosti PROBOBUS za ušlé jízdné.  
Mgr. Kůs uzavřel diskuzi s tím, že situace byla úřadem sledovaná, občané byli informování 
prostřednictvím hlášení v rozhlase, a tiskových zpráv, ředitelé škol a školek byli vyrozuměni.  
Odbor životního prostředí navrhne vedení města systémová opatření při podobných situacích  
do budoucna (manuál). 
 
Usnesení: č. 24/2017 
Rada města Beroun bere na vědomí informaci o průběhu smogové situace a o možnosti řešení 
dopravy zdarma v době smogové situace. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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4) Stanovení maximální výše odměny ředitelce Domova penzionu pro důchodce Beroun na rok 2017 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady byla k projednání bodu 4) přizvána Bc. Marková, vedoucí odboru sociálních věcí  
a zdravotnictví, která přednesla důvodovou zprávu. 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Bc. Marková uvedla, že maximální výše odměny byla navržena dle schváleného Postupu při 
odměňování ředitelů příspěvkových organizací zřizovaných městem Beroun, kromě oblasti 
školství a dle zjištěné výše odměn ředitelů obdobných zařízení. 
Mgr. Kůs se dotázal, proč nebyla stanovena cílová odměna. 
Bc. Marková uvedla, že pro příští rok není známa žádná situace, za jejíž splnění by cílová odměna 
mohla být navržena. 
 
Usnesení: č. 25/2017 
Rada města Beroun v souladu s Postupem při odměňování ředitelů příspěvkových organizací 
zřizovaných městem Beroun, kromě oblasti školství stanovuje maximální výši odměny ředitelce 
Domova penzionu pro důchodce Beroun na rok 2017. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

 
 

5) Stanovení maximální výše odměn ředitelům příspěvkových organizací zřizovaných městem 
Beroun, kromě oblasti školství na rok 2017 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady byla k projednání bodu 5) až 11) přizvána Ing. Fritschová, vedoucí odboru školství 
a volnočasových aktivit.  
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Ing. Fritschová uvedla, že maximální výše odměn i cílových odměn byla navržena dle schváleného 
Postupu při odměňování ředitelů příspěvkových organizací zřizovaných městem Beroun, kromě 
oblasti školství.  
Mgr. Kůs informoval o jednání ohledně plánované rekonstrukce budovy, v které sídlí městská 
knihovna. Jednání proběhlo na odboru majetku a investic za účasti ředitelky knihovny. 
 
Usnesení: č. 26/2017 
Rada města Beroun po projednání stanovuje maximální výši odměn a cílových odměn na rok 
2017 pro ředitelku Městského kulturního centra a ředitelku Městské knihovny v navrhované výši.  
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

6) Změna příplatků za vedení a stanovení maximální výše odměn ředitelům základních a mateřských 
škol, zřizovaných městem Beroun jako příspěvkové organizace od 1. 1. 2017 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Ing. Fritschová uvedla, že změny příplatků  a navržení odměn byly zpracovány dle schváleného 
Postupu při odměňování ředitelů základních a mateřských škol zřizovaných městem Beroun. 
 
Usnesení: č. 27/2017 
Rada města Beroun po projednání stanovuje příplatky za vedení ředitelům základních  
a mateřských škol zřizovaných městem Beroun jako příspěvkové organizace dle předloženého 
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návrhu s účinností od 1. 1. 2017 a dále stanovuje pro uvedené ředitele maximální výši odměn  
na rok 2017 v navržené výši. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

 
 

7) Žádost o schválení přijetí věcného daru pro Základní školu, Beroun – Závodí, Komenského 249 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ing. Fritschová uvedla, že se jedná o dar 2 ks florbalových branek a 3 ks míčků od České 
florbalové unie. 
 
Usnesení: č. 28/2017 
Rada města Beroun souhlasí s tím, aby Základní škola, Beroun – Závodí, Komenského 249 přijala 
věcný dar 2 kusy florbalových branek a 3 míčky od České florbalové unie, Lomnického 1705/5, 
140 00 Praha 4, IČ: 613087991. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

 
 

8) Informace o inspekční činnosti provedené Českou školní inspekcí v Základní škole,  
Beroun – Závodí, Komenského 249 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Ing. Fritschová uvedla, že inspekce byla provedena na podnět. Informovala o závěru inspekce: 
Inspekce nezjistila žádné závažné pochybení. Shrnula závěr inspekční zprávy jako dobré 
hodnocení školy. Poukázala na podporu ředitelky školy ze strany zaměstnanců školy. 
 
Usnesení: č. 29/2017 
Rada města Beroun bere na vědomí informaci o výsledku inspekční činnosti provedené  
Českou školní inspekcí v Základní škole, Beroun – Závodí, Komenského 249 ve dnech  
2. – 4. listopadu 2016.  
- 6 pro, 0 proti, 1 se zdržel 
 
 

9) Obecně závazná vyhláška, kterou se stanoví školské obvody spádových mateřských škol 
zřízených městem Beroun 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs, zdůraznil, že vymezení školských obvodů spádových 
mateřských škol navazuje na novelizaci školského zákona. Obce mají povinnost stanovit školské 
obvody formou obecně závazné vyhlášky. Dle této OZV se budou řídit zápisy dětí pro školní rok 
2017/2018. Děti mají povinné předškolní vzdělávání v posledním roce před zahájením povinné 
školní docházky. Pro tyto děti musí obec zabezpečit umístění v mateřské škole ve školním 
obvodu, v němž má dítě místo trvalého pobytu. Rodiče ale mohou umístit dítě i v jiné mateřské 
škole. Mgr. Kůs uvedl, že se dá předpokládat, že se školské obvody mohou měnit dle 
demografického vývoje a rozsahu nové bytové výstavby. 
Ing. Fritschová informovala o rozdělení školských obvodů na území města Beroun. 
 
Usnesení: č. 30/2017 
Rada města Beroun po projednání souhlasí se stanovením školských obvodů spádových 
mateřských škol zřizovaných městem Beroun a doporučuje Zastupitelstvu města Beroun  
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vydat Obecně závaznou vyhlášku, o stanovení školských obvodů spádových mateřských škol, 
jejichž zřizovatelem je město Beroun, v předloženém znění. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

10) Obecně závazná vyhláška, kterou se stanoví školské obvody základních škol zřízených městem 
Beroun 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Ing. Fritschová uvedla, že se jedná o aktualizaci již stanovených školských obvodů, z důvodu 
vzniku nových ulic, které nebyly zařazeny do stávajících školských obvodů. Školské obvody byly 
stanoveny obecně závaznou vyhláškou č. 7/2012. Ta bude novou OZV zrušena. 
Mgr. Kůs doplnil, že umístění dětí dle spádovosti není závazné, spádová škola dítě musí přijmout, 
ale rodiče mohou dítě přihlásit do jiné školy. 
Mgr. Chlumská upozornila na skutečnost, že některé lokality „stárnou“ v jiných přibývá mladých 
rodin. Dotázala se, jak se školské obvody vytvářejí a zda se budou demografickému vývoji 
přizpůsobovat. 
Mgr. Kůs vysvětlil, že školské obvody se navrhují ve spolupráci s odborem územního plánování  
a regionálního rozvoje. 
Ing. Mišina v návaznosti na to informoval o stavu přípravy projektu výstavby nového pavilonu  
2. základní školy. Přípravné práce probíhají dle harmonogramu, o dotaci se stihne požádat. 
Mgr. Kůs sdělil, že do příští rady bude připravena informace o kapacitě mateřských školek. 
 
Usnesení: č. 31/2017 
Rada města Beroun po projednání souhlasí se stanovením školských obvodů spádových 
základních škol zřizovaných městem Beroun a doporučuje Zastupitelstvu města Beroun  
vydat Obecně závaznou vyhlášku, o stanovení školských obvodů spádových základních škol, 
jejichž zřizovatelem je město Beroun, v předloženém znění. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

11) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu „Poskytování dotací na kulturní činnost 
ve městě Beroun v roce 2017“ 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesla Ing. Fritschová, kterou doplnil starosta Mgr. Kůs. Připomněl, že rada 
města dne 30.11.2016 návrh na rozdělení dotací předložený komisí pro kulturu a kulturní dotace 
nepřijala, odsouhlasila návrh vrátit k přepracování komisi s doporučením, aby komise žádosti 
znovu projednala a aby při novém projednání zhodnotila všechny připomínky členů rady města. 
Komise se opětovně sešla dne 15.12.2016, návrh rady města odmítla akceptovat. Rada města 
proto následně uložila odboru školství a volnočasových aktivit úkol vytvořit pracovní skupinu  
pro přehodnocení návrhu komise, a v souladu s platnými pravidly dotačního programu 
s přihlédnutím k závěrům ze schůze RM nový návrh předložit RM. 
 
Ing. Fritschová informovala, že pracovní skupina se sešla  dne 18.1.2017 a návrh na rozdělení 
dotací přepracovala. U všech žadatelů došlo ke snížení komisí původně doporučené dotace  
na jednotlivé projekty nebo jejich části na 80 %. Z takto vytvořených zdrojů byly podpořeny 
žádosti na projekty, resp. části projektů, na které RM upozornila 30.11.2017. 
Pan Štěpánek doplnil, že pracovní skupina se rozhodla pro plošné ponížení dotace.  
Z prostředků, které zbyly, byly podpořeny projekty dle připomínek rady města. 
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Proběhla diskuze o tom, jak zabránit umělému navyšování hodnot projektů, jak posuzovat 
komerční projekty, jak přistupovat ke komplexu dotací v souvislosti s MKC.  
Dále byla zmíněna potřeba vytvoření systémové změny - nové strategie pro příští rok,  
respektive vypracování rámcových pravidel pro poskytování dotací městem ve všech oblastech 
(sport, sociální, kultura apod). 
Diskuze se zúčastnili: Mgr. Kůs, Ing. Mišina, pan Štěpánek, Ing. Endrlová a Ing. Randa. 
 
Mgr. Kůs se dotázal, zda rada chce rozdělit zbývající částku 4 650,- Kč, jak je v návrhu uvedeno.  
Radní se shodli - zbývající částku ponechat nerozdělenou. 
Závěrem Mgr. Kůs shrnul, že při rozdělení dotace byla dodržena pravidla stanovená dotačním 
programem „Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2017“.  
Poděkoval odboru školství a volnočasových aktivit a pracovní skupině za jejich práci. 
 
Usnesení: č. 32/2017 
Rada města Beroun: 

1. souhlasí s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v roce 2017 
podle návrhu zpracovaného pracovní skupinou vytvořenou odborem školství  
a volnočasových aktivit pro přehodnocení návrhu komise pro kulturu a kulturní dotace  
na rozdělení dotací na kulturní činnost z rozpočtu města na rok 2017 dne 18. 1. 2017,  

2. doporučuje Zastupitelstvu města Beroun schválit poskytnutí dotací nad 50 tis. Kč 
v jednotlivém případě v celkové výši z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v roce 
2017 podle návrhu pracovní skupiny vytvořené odborem školství a volnočasových aktivit 
ze dne 18. 1. 2017, včetně uzavření veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí 
s jednotlivými žadateli, 

3. rozhoduje podle čl. VIII. bod 8.2 dotačního programu „Poskytování dotací na kulturní 
činnost ve městě Beroun v roce 2017“ o prodloužení termínu pro rozhodnutí o žádostech 
o dotaci nejpozději do 31. 3. 2017. 

- 6 pro, 1 proti, 0 se zdržel 
 
 

12) Nakládání s majetkem města 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Do jednání rady města byl k projednání bodu 12) Nakládání s majetkem města přizván Ing. Ureš, 
vedoucí Odboru majetku a investic, který přednesl důvodové zprávy k předkládaným návrhům. 
Úvodní slovo přednesl Ing. Mišina. 
 
1. Prodej pozemků p.č. 2826/13 a p.č. 2826/14 oba v k.ú. Beroun 

 
Společnost JESSENIA a.s. podala žádost o odkoupení pozemků, které se historicky nacházejí  
a jsou oploceny v areálu Rehabilitační nemocnice Beroun, za účelem sjednocení vlastnického 
práva ke všem nemovitostem v areálu. Porada k majetku doporučila prodej pozemků za cenu 
obvyklou. Pozemky nejsou pro město využitelné. 
 
Proběhla diskuze o tom, zda pozemky nezasahují do plánované výstavy jižního obchvatu  
a zda by nebylo strategické si je zatím ponechat.  
Diskuze se zúčastnili: Ing. Endrlová, Ing. Randa a Ing. Ureš. 
Ing. Mišina upřesnil, že pozemky se sice nacházejí v těsné blízkosti plánovaného jižního 
obchvatu, ale jsou v oploceném areálu nemocnice a do plánované výstavby jižního obchvatu 
nezasahují.  
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Usnesení: č. 33/2017 
Rada města Beroun souhlasí se zveřejněním záměru města prodat  pozemky  p.č. 2826/13  
– ostatní plocha, jiná plocha o výměře 490 m² a p.č. 2826/14 – ostatní plocha, jiná plocha  
o výměře 423 m² oba v k.ú. Beroun. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

2. Pověření 
 
Jedná se o pověření vedoucího odboru investic a majetku, aby se vyjadřoval k žádostem 
vypůjčitele Klubu důchodců Beroun k přenechání vypůjčených nebytových prostor jiným 
organizacím.  
 
Usnesení: č. 34/2017 
1. Rada města Beroun ruší pověření pro paní Ivu Kermesovou, aby se za město Beroun,  

IČ 00233129, se sídlem Husovo náměstí 68, Beroun–Centrum, jako za půjčitele, 
vyjadřovala k žádostem vypůjčitele Klubu důchodců Beroun, IĆ: 64752135, se sídlem  
U Kasáren 813, Beroun-Město k přenechání vypůjčených nebytových prostor jiným 
organizacím. 

2. Rada města Beroun souhlasí s pověřením pana Ing. Miloslava Ureše, vedoucího odboru 
majetku a investic Městského úřadu Beroun, aby se za město Beroun, IČ 00233129,  
se sídlem Husovo náměstí 68, Beroun–Centrum, jako za půjčitele, vyjadřoval k žádostem 
vypůjčitele Klubu důchodců Beroun, IĆ: 64752135, se sídlem U Kasáren 813, Beroun 
-Město k přenechání vypůjčených nebytových prostor jiným organizacím.  

- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

3. Veřejná doprava pro všechny - Bezpečnostní skříně pro uložení jízdních kol  
 
Město Beroun v loňském roce uzavřelo kupní smlouvu s firmou BS Bike company s.r.o.  
na akci Veřejná doprava pro všechny - Bezpečnostní skříně pro uložení jízdních kol  
s termínem dodání a instalace do 19.12. 2016. V tomto termínu bylo dílo převzato 
s nedodělky a z tohoto důvodu bylo uplatněno zádržné ve výši 149.314,- Kč.  
Tímto nebyla dočerpána položka kapitálových výdajů Veřejná doprava pro všechny 
v rozpočtu pro rok 2016. V letošním roce je nutné provést finanční vyrovnání celé akce.   
 
Ing. Chalupecký uvedl, že z důvodu řádného zaúčtování je nutné v rámci rozpočtového 
opatření města č. 1 na rok 2017 navýšit v kapitálových výdajích skupina 22, § 19, pol. 6121, 
org. 6004, položku ,,Veřejná doprava pro všechny,, o 150.000,- Kč.  
Před hlasováním Ing. Ureš lépe formuloval původně navržené usnesení. 
 
Usnesení: č. 35/2017 
Rada města Beroun doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím rozpočtového 
opatření č. 1 - navýšení  položky v rozpočtu města na rok 2017 v kapitálových výdajích 
skupina 22, § 19, pol. 6121, org. 6004 ,,Veřejná doprava pro všechny,, o 150.000,- Kč.  
Navýšení bude hrazeno z přebytku hospodaření roku 2016. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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15) Rozpočtové opatření č. 1 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady byla k projednání bodu 15) přizvána Ing. arch. Vilhelmová, vedoucí odboru 
plánování a regionálního rozvoje, která přednesla důvodovou zprávu. 
 
Rozpočtové opatření č. 1 se týká navýšení položek kapitálových výdajů na  
- Územní studii krajiny SO ORP Beroun, 
- Územní studii jižní paralelní komunikace, 
- Územní studie veřejného prostranství Beroun. 
Na ty plánuje odbor UPRR požádat o podporu z Operačního programu IROP. 
Projekt územní studie krajiny SO ORP Beroun bude hrazen 100 % z dotace, u ostatních projektů 
je spoluúčast města ve výši 10 %. 
 
Usnesení: č. 36/2017 
Rada města Beroun doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím rozpočtového opatření 
č. 1 – navýšení položek v kapitálových výdajích na územní studie.  
Územní studie krajiny SO ORP Beroun bude navýšena z 1 500 000 Kč na částku 2 800 000 Kč, 
územní studie jižní paralelní komunikace bude navýšena z 900 000 Kč na částku 3 700 000 Kč  
a územní studie veřejného prostranství bude navýšena z 600 000 Kč na částku 2 500 000 Kč.  
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Mgr. Kůs informoval o reakcích na rozmístění Bike boxů, dotázal se Ing. arch. Vilhelmové,  
zda se jejich umístěním zabývala komise výstavby. 
Ing. arch. Vilhelmová odpověděla, že ne. Rozmístění Bike boxů bylo avizováno v Radničním listu. 
 
 

16) Ochrana a zajišťování bezpečnosti osobních údajů zpracovávaných v rámci činnosti města  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl Ing. Chalupecký. 
Informoval, že na městském úřadě bylo provedeno posouzení režimových zásad při zajištění 
ochrany a bezpečnosti osobních údajů a odborné posouzení fyzické bezpečnosti při zajištění 
ochrany a bezpečnosti osobních údajů. Zajištění bezpečnosti osobních údajů je jednou  
ze stěžejních povinností správce nebo zpracovatele osobních údajů, což MěÚ je. Informoval  
o zjištěných nedostatcích a doporučeních. K videozáznamům ze zasedání zastupitelstva bylo 
doporučeno odstranit neprodleně již zveřejněné záznamy a zvážit, zda videozáznamy pořizovat. 
Uvedl, že již byl předběžně dojednán systém anonymizace audiovizuálních záznamů.  
Ing. Chalupecký navrhl opatření, aby do doby, než bude rozhodnuto o způsobu naložení 
s videozáznamy ze zastupitelstva, byly alespoň minimalizovány osobní údaje zveřejněné  
na zasedáních zastupitelstva. Při hlasitém čtení návrhů usnesení bude z osobních údajů  
fyzických osob vždy přečteno jen jméno a příjmení. Dále doporučil, aby záznamy byly uchovány 
maximálně po dobu 4 let. 
Mgr. Kůs vyzval k diskuzi a ke zvážení, zda videozáznamy pořizovat, a pokud ano, po jakou dobu 
je uchovávat. 
Radní se shodli na tom, že záznamy budou nadále pořizovány a shodli se na době uchování  
4 roky. 
 
Usnesení: č. 37/2017 
Rada města Beroun bere na vědomí informaci tajemníka MěÚ o posouzení režimových zásad  
při zajištění ochrany a bezpečnosti osobních údajů a souhlasí s navrženými opatřeními. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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17) Program zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 8. 2. 2017 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Programem provedl starosta Mgr. Kůs. 
Na žádost Ing. Maršíkové byl do programu doplněn bod: Zápisy ze zasedání výborů 
zastupitelstva města. 
 
Usnesení: č. 38/2017 
Rada města Beroun schvaluje program zasedání Zastupitelstva města Beroun, které se bude 
konat ve středu dne 8. února 2017 od 16:30 hodin ve velké zasedací místnosti budovy radnice 
Husovo nám. 68, Beroun-Centrum. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 
Smlouva o právu provedení terénních úprav – lokalita Na Podole 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Volný návrh byl dodatečně zařazen do programu. 
Úvodní slovo přednesl místostarosta Ing. Mišina. 
Jedná se o terénní úpravy pozemků v lokalitě Na Podole, kde město plánuje vznik nových 
parkovacích ploch, pro cca 300 vozidel tak, aby pozemky nebyly v aktivní záplavové zóně. 
Proběhla diskuze o tom, za jakých podmínek je akce realizovatelná, o financování akce, směně 
některých pozemků, jejich výměrách a bonitě. 
Do diskuze se zapojili: Mgr. Kůs, Ing. Mišina, Ing. Endrlová, Ing. Randa a pan Štěpánek. 
Po proběhlé diskuzi byl předložený volný návrh Ing. Mišinou stažen z programu. 
Na základě projednané situace, a aby mohly být započaty zemní práce, navrhl Ing. Randa 
zveřejnit záměr výpůjčky pozemku. 
Radní s návrhem souhlasili, schválili záměr výpůjčky a shodli se na zveřejnění záměru města. 
Ke stanovení úkolů inicioval starosta Mgr. Kůs schůzku vedení města za účasti Ing. Randy  
a dotčených  odborů MěÚ na 30.1.2017 od 13 hodin. 
Proběhlo hlasování ke zveřejnění záměru města. 
 
Usnesení: č. 39/2017 
Rada města Beroun souhlasí se zveřejněním záměru města vypůjčit pozemky p.č. 820/25,  
p.č. 847/14, p.č. 162/15, p.č. 849/52, p.č. 161/24, p.č. 161/25, p.č. 161/26, p.č. 161/27,  
p.č. 161/30, p.č. 161/31, st. 2228, p.č. 2375/1, p.č. 2375/2, p.č. 2375/4, p.č. 2375/5, p.č. 2376/1, 
p.č. 2376/5, p.č. 2376/7, p.č. 849/42, vše v k.ú. Beroun. 
- 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

18) Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Informace starosty Mgr. Kůse: 

- dne 10.2.2017 budou v rozšířeném vedení města projednány návrhy na I. úpravu 
rozpočtu města. 

- Proběhlo vyhodnocení adventu, náměty pro advent 2017 budou předloženy radě města 
v září 2017. 

- Schůzka k „berounské sportovní“ proběhne u starosty města dne 8.2.2017 od 13 hodin. 
- Ke stanovení filozofie směřování kultury vytvoří pracovní skupinu ve složení Mgr. Kůs, 

Ing. Endrlová, Ing. Randa, p. Štěpánek a Mgr. Masopustová, případně další. 
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- Rozsudek krajského soudu ve věci obvinění strážníků městské policie – kauza byla 
vrácena Okresnímu soudu v Berouně k novému projednání. 

 
Informace Ing. Randy: 

- Zastupitelstvo města Benešov schválilo úvěr ve výši 250 mil. Kč. 
Mgr. Kůs reagoval, uvedl, že vedení města zvažuje přijetí úvěru na plánovanou rekonstrukci 
budovy, kde sídlí městská knihovna, včetně zřízení půdní vestavby a rekonstrukce 2. patra. 
 
 
Ing. Endrlová referovala o jednání představenstva a dozorčí rady společnosti Úpravny vody 
Želivka a.s., jejíž členkou za město Beroun je. 
 
 

19) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Po vyčerpání programu Mgr. Kůs ukončil schůzi rady města v 16:40 hod.  
 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Ivan Kůs       Ing. Michal Mišina 
  starosta města Beroun   místostarosta města Beroun 

 
 
 
Ověřil:  
 
 
Zapsala: 
 
 
V Berouně dne 30. 1. 2017 
 


